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BRMG-KSiLP. V.0012.11.2014 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ  NR 52-11/2014 
z   posiedzenia  

Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  25 sierpnia  2014 r.   

 
 
Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o  godzinie 16,00.  
 
Obecność: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  6 (sześciu), czyli było 
quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Radny Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji  powitał wszystkich  obecnych i 
przedstawił porządek obrad. Zawnioskował, aby planowany punkt 4 omówić jako punkt 1. 
W planowanym  punkcie 3  - po zmianie w punkcie 4 -  proponuje   przyjąć projekt uchwały  
w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków finansowych na działalność statutowąa 
jednostek  pomocniczych. 
Komisja  nie  zgłosiła uwag  do tak  zaproponowanego  porządku i przyjęła  go jednogłośnie 
– 5 głosami za.  
  

Porządek  posiedzenia  
 
1. Rozpatrzenie odwołania Rady  Osiedla StrzyŜa z dnia 12 czerwca  2014r. od  

Zarządzenia  Nr 546/14  Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 8 maja 2014r.  w sprawie   

stwierdzenia niewaŜności uchwały Nr XX/127/2014 Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 3 marca 

2014r. w  sprawie wniosku do Rady Miasta Gdańska w kwestii konkursu na małe place 

zabaw 2013. i przyjęcie  projektu  uchwały  w sprawie.  

 
2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – 

druk nr 1379 (Targ Drzewny 12/14  - wniosek „ Casino Games” Sp. z o.o.).  
 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – 
druk nr 1380 (Targ Drzewny 12/14  - wniosek „Fortuna: Sp. z o.o.)  

 
4. Przyjęcie projektu uchwały  w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków 

finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych.  
 
5. Wnioski  do budŜetu  Miasta  Gdańska na rok 2015.  
 
6. Sprawy bieŜące, wolne  wnioski,  korespondencja.  
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PUNKT  1 
Rozpatrzenie odwołania Rady  Osiedla StrzyŜa z dnia 12 czerwca  2014r. od  Zarządzenia  
Nr 546/14  Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 8 maja 2014r.  w sprawie   stwierdzenia 
niewaŜności uchwały Nr XX/127/2014 Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 3 marca 2014r. w  
sprawie wniosku do Rady Miasta Gdańska w kwestii konkursu na małe place zabaw 2013. i 
przyjęcie  projektu  uchwały  w sprawie.  

 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Otrzymaliście  Państwo treść  odwołania oraz  propozycję projektu uchwały i mieliście 
okazje się z  nimi  zapoznać.  
Panie  mecenasie, czy mógłby Pan  w kilku zdaniach odnieść się do złoŜonego odwołania. 
 

Andrzej Bodakowski – radca prawny 
Z uzasadnienia  wynika, Ŝe  Rada Dzielnicy StrzyŜa - ówcześnie jeszcze Rada Osiedla 
StrzyŜa  -  nie zgadza się Zarządzeniem Nr 546/2014 Prezydenta Miasta Gdańska z 8 maja 
2014r, w którym Prezydent Miasta Gdańska  stwierdził niewaŜność uchwały Nr XX/127/2014 
Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 3 marca 2014r. w  sprawie wniosku do Rady Miasta Gdańska w 
kwestii konkursu na małe place zabaw 2013. 
Poza tym, Ŝe Rada nie zgadza się z Zarządzeniem Prezydenta  i wskazuje na błędną 
interpretację przepisów Statutu, odwołanie to  poza tymi stwierdzeniami nie zawiera 
merytorycznego uzasadnienia i jest  wskazane, Ŝe  ewentualnie na posiedzeniu Komisji  
argumenty te zostaną postawione. Natomiast na piśmie takich argumentów nie postawiono. 
Sprawa  ta po części była rozpoznawana zarówno przez Komisję   jak i przez Radę Miasta 
Gdańska, bo cały czas chodzi o element proceduralny  dotyczący  konkursu na małe place 
zabaw 2013. Przypominam, Ŝe Rada Osiedla chciała wtenczas stwierdzenia niewaŜności 
decyzji Prezydenta - było zarządzenie  nadzorcze  do którego rada Osiedla StrzyŜa  wniosła 
odwołanie a Rada Miasta  to odwołanie oddaliła. Czyli, jest to pewien ciąg  działań ze 
strony Rady Osiedla StrzyŜa niezgadzającej się decyzją proceduralną odnośnie rozpoznania 
wniosku. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Czy jednostki  pomocnicze mają kompetencje do wszczynani procedur nadzorczych czy teŜ  
kontrolnych w stosunku do organów Miasta w tym do Prezydenta bądź Rady? Czy są takie \ 
zapisy w Statucie? 
 

Andrzej Bodakowski – radca prawny 
Nie, przy czym ta kwestia była rozpoznawana odnośnie Zarządzenia nr 1640/13 Prezydenta 
Miasta Gdańska, poniewaŜ tam było  wniesienie skargi na działanie Prezydenta  Miasta 
Gdańska. PoniewaŜ RO StrzyŜa nie mogła skutecznie wnieść skargi na Prezydenta  Miasta  
Gdańska, to próbuje załatwić tą sprawę występując z wnioskiem odnośnie 
zweryfikowania(…). Ale to juŜ jest moja interpretacja, ale nie wiem  czy rzeczywiście 
takie były intencje Rady Osiedla. 
 

 Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Czy ktoś  z Państwa  radnych chciałby  w tej sprawie zabrać głos? Nie widzą. Proszę - Pan 
Andrzej Witkiewicz. 
 

Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu  Dzielnicy StrzyŜa 
Jak juŜ powiedział  pan mecenas, sprawa jest od czasu, kiedy Rada Miasta podtrzymała  
decyzję Prezydenta dotyczącą naszej skargi  na działalność Prezydenta Miasta Gdańska. 
Skoro nie moŜna się skarŜyć na Prezydenta, wobec tego jedyne  co nam zostanie  to na 
podstawie § 14 ust. 5, który mówi o tym, Ŝe  Rada  Osiedla ma prawo do wyraŜania opinii 
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dotyczących realizacji funkcji na naszym terenie oraz na podstawie pkt. 12 postanowiliśmy 
wnieść odwołanie. 
Nie zgodzę  się w wyjaśnieniami pana mecenasa, Ŝe Rada  nie moŜe czegoś takiego zrobić. 
JeŜeli nie zagadamy się z postępowaniem Pana Prezydenta,  to jak, jako organ 
uchwałodawczy wspólnoty danego terenu mamy zaprotestować. Oczywiście jako 
Witkiewicz  mogę złoŜyć skargę na Prezydenta, ale chcieliśmy tę sprawę załatwić jako 
organ. I jako organ uchwałodawczy  opiniowaliśmy pozytywnie ofertę do tego samego 
konkursu i została ona odrzucona.  Ciekawe jest to, Ŝe  w tym roku ta sama oferta została 
przyjęta. W chwili, kiedy składaliśmy odwołanie, konkurs ten nie był jeszcze  
rozstrzygnięty.  
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Przekazał nam Pan tutaj bardzo ciekawą informację. 
 

Kazimierz Koralewski – członek  Komisji  
Zdaję sobie sprawę, Ŝe my radni  miasta i radni jednostek pomocniczych bazujemy na 
opiniach prawnych radców  Biura Prezydenta  czy  Biura Rady  Miasta Gdańska i trudno 
bazować na innych opiniach  wydawanych gdzieś poza  Radą i Urzędem Miejskim.   
Nie sądzę, aby w momencie kiedy Prezydent Miasta  uchyla  jakąś  uchwałę, znalazło w 
Radzie Miasta  uznanie odwołanie od takiego uchylenia, chyba, Ŝe naprawdę doszłoby  do 
przeoczenia  istotnych faktów przez  naszych prawników. 
  
Andrzej Witkiewicz – przewodniczący Zarządu  Dzielnicy StrzyŜa 
Zarządzenie  do uchylenia naszej uchwały przygotowuje pan mecenas. Drugi raz  ta sama 
osoba  przygotowuje uchwałę  oddalająca nasze  odwołanie. Czy to  nie jest błąd, Ŝe ta 
sama osoba pochyla się nad tym ponownie.    
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Panie przewodniczący, proszę  tutaj nie kwestionować roli Komisji  i Rady Miasta. To Rada 
Miasta rozpatruje odwołanie. Proszę więcej  takich insynuacji nie powtarzać i więcej nie 
mówić, Ŝe uchwały podejmuje mecenas Bodakowski. Proszę tego więcej nie powtarzać i się 
nie pogrąŜać.    
Padł  tutaj równieŜ  bardzo cenny z doświadczenia głos radnego  Koralewskiego.  
Otrzymaliście Państwo propozycję  projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia odwołania od 
zarządzenia Prezydenta Miasta Gdańska. UwaŜam, Ŝe tak naprawdę odwołanie Rady 
Osiedla StrzyŜa  było przez Prezydenta uwzględnione, bo na StrzyŜy powstanie plac zabaw.  
Tutaj tak naprawdę de facto  to problem proceduralny, paragrafy są nieubłagane i niestety 
nasza interpretacja jest bardzo ograniczona i nie pozostaje nam nic innego jak przyjęcie 
uchwały, gdzie oddalamy odwołanie od zarządzenia Prezydenta. 
Ja wstrzymam się od  głosowania. 
Projekt  uchwały, który będziemy przyjmować jest w sprawie rozpatrzenia odwołania od 
Zarządzenia Nr 546/14  Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 8 maja 2014r.  Z treści  uchwały  
wynika, Ŝe Państwo radni oddalają odwołanie Rady Osiedla StrzyŜa. Kto z Państwa Radnych 
jest za przyjęciem takiego projektu uchwały i skierowaniem go na najbliŜszą sesję Rady?  

• Za  oddano 5 głosów, przy 1 głosie  wstrzymującym się.   
W wyniku powyŜszego Komisja przyjęła projekt uchwały  w poniŜszej treści:  

   UCHWAŁA  Nr ………. 
Rady  Miasta Gdańska 
z   dnia …………… 

w sprawie  rozpatrzenia  odwołania od Zarządzenia Nr 546/14 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia  8 
maja   2014 roku.  
                   Na podstawie  art. 18  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca  1990r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz.U. z 2013r. poz. 594, zm. z  2013r. poz. 645, poz. 1318, zm. 2014, poz. 379) oraz  § 36 ust. 
4  Statutu Dzielnicy StrzyŜa  stanowiącego załącznik  do uchwały Nr LII/1178/14   Rady Miasta 
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Gdańska  z dnia 24 kwietnia 2014r. w sprawie uchwalenia  Statutu  Dzielnicy StrzyŜa (Dz. Urz. Woj. 
Pomorskiego z dnia 30 maja 2014r.  poz.  2012. 
 

uchwala się , co następuje: 
§ 1 

Oddala się odwołanie  na Zarządzenie  Nr 546/14 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia  
8 maja 2014r. w  sprawie  stwierdzenia niewaŜności Uchwały Nr XX/127/2014  Rady Osiedla StrzyŜa 
z dnia  3  marca  2014r.  w sprawie  wniosku do Rady Miasta Gdańska w kwestii konkursu na małe 
place zabaw 2013.  

§ 2 
Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta  Gdańska  do doręczenia   uchwały  skarŜącym. 

§ 3 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
Bogdan Oleszek – członek Komisji (przewodniczący Rady Miasta Gdańska ) 
Zgłosiła się do mnie grupa kierowców z ZKM, którzy poruszyli problem palenia e-
papierosów  w środkach komunikacji miejskiej. Jest  to  uciąŜliwe dla  pasaŜerów jak i 
samych kierowców. Temat ten skierowałem do Komisji Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia. Czy  nasza  Komisja  równieŜ nie powinna tego tematu  podjąć? 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
MoŜe  zrobić wspólne posiedzenie tych  dwóch Komisji. 
 

Szymon Krawczuk – przewodniczący MłodzieŜowej RMG 
W szkołach ten problem  teŜ był, ale  w zeszłym roku szkolnym zostało to zakazane z 
ramienia Kuratorium.  
 

PUNKT  2 i 3 
1) Opiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – 

druk nr 1379 (Targ Drzewny 12/14  - wniosek „ Casino Games” Sp. z o.o.).  
 

2) Opiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia opinii o lokalizacji kasyna gry – 
druk nr 1380 (Targ Drzewny 12/14  - wniosek „Fortuna: Sp. z o.o.)  

 
 Druk nr 1379 - Sprawa: BRMG-S.0006.252.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje 
się przy  protokole  z sesji  Rady Miasta  Gdańska w dniu 28 sierpnia 2014r. 
 

Druk nr  1380 - Sprawa: BRMG-S.0006.253.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje 
się przy  protokole  z sesji  Rady Miasta  Gdańska w dniu 28 sierpnia 2014r. 
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Mamy dwa kolejne projekty uchwał dotyczące  wyraŜenia opinii nt.  lokalizacji  kasyna  
przy ul. Targ Drzewny 12/14,  o którą ubiegają  się  dwa podmioty.  
Rozmawiałem z przedstawicielem Prezydenta z panem Dyrektorem  Skurasem. Powiedział, 
Ŝe Pan Prezydent nie ma stanowiska w tej sprawie, natomiast  ma pewną wątpliwość, co 
do samej lokalizacji. Na chwilę obecną nie ma Ŝadnej  wolnej koncesji  w Gdańsku na 
kasyna. 
Proceduralnie  wygląda to tak, Ŝe wpłynęły wnioski o lokalizację, i w ciągu dwóch miesięcy 
Urząd musi przygotować projekt  uchwały i przedłoŜyć  go Radzie Miasta. 
Dotychczas podejmowaliśmy kilka lokalizacji, co do których ja osobiście miałem 
przekonanie, natomiast  do tej  takiego przekonania nie mam.   
Komisja po krótkiej  dyskusji, nie zgłaszając  uwag przystąpiła  do głosowania.  
Jeśli nie ma głosów więcej   w dyskusji to proponuję przejść do głosowania. 
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• Kto z Państwa Radnych jest za pozytywny zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego  w druku 1379,? 

Za pozytywnym zaopiniowaniem  nie  oddano Ŝadnego głosu, przeciwne 4 głosy i 1 głos 
wstrzymujący się.  Opinia Nr 52-11/120-15/14 

• Kto z Państwa Radnych jest  za pozytywny zaopiniowanie  projektu uchwały 
zawartego  w druku 1380,? 

Za pozytywnym zaopiniowaniem  nie  oddano Ŝadnego głosu, przeciwne 3 głosy i 2 głosy 
wstrzymujące się.  Opinia Nr 52-11/121-16/14 
 
 

PUNKT  4 
Przyjęcie projektu uchwały  w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków 
finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych.  
 

 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Zgodnie z przyjętą zasadą, którą podjęliśmy cztery lata temu środki finansowe są 
uzaleŜnione od  frekwencji. Postanowiliśmy podtrzymać tą zasadę i te same procenty. Kto 
z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w  przedstawionym brzmieniu? 

• za  5 głosów, jednogłośnie. 
 
Komisja w wyniku powyŜszego  głosowania  przyjęła  projekt uchwały  w poniŜszym 
brzmieniu i skieruje pod obrady sesji 28 sierpnia 2014r. 
 

Uchwała  Nr………… 

Rady Miasta  Gdańska 

z dnia............................................. 

w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków finansowych na działalność statutową jednostek 

pomocniczych. 

       Na  podstawie  art. 18 ust. 2 pkt. 7  ustawy  z dnia  8 marca 1990  o samorządzie  gminnym (tekst jednolity 

Dz.U. z 2013r. poz. 594, zm. z  2013r. poz. 645, poz. 1318, zm. 2014, poz. 379) 

 

uchwala się,  co następuje: 

§  1 

Ustala się stawkę na jednego mieszkańca w jednostkach pomocniczych Miasta Gdańska  

w wysokości 4 złotych celem wyodrębnienia w budżecie Miasta Gdańska na rok 2015 środków 

finansowych przeznaczonych na działalność statutową jednostek pomocniczych  

z zastrzeżeniem postanowień §2 niniejszej uchwały. 

§  2 

W jednostkach pomocniczych, w których frekwencja w wyborach do rad jednostek pomocniczych 

kadencji 2015-2018 wyniesie: 

1) Powyżej 14% do 16% uprawnionych do głosowania, stawka określona w §1 uchwały ulega 

zwiększeniu o 25% na jednego mieszkańca, 

 

2) Powyżej 16% uprawnionych do głosowania, stawka określona w §1 uchwały ulega  

zwiększeniu o 50%  na jednego mieszkańca.  

§  3 

Wykonanie niniejszej uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Gdańska. 

§  4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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PUNKT  5 
Wnioski  do budŜetu  Miasta  Gdańska na rok 2015.  

 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji po krótkim  luźnym wstępnie  do  tematu, 
poprosił o zgłaszanie wniosków do budŜetu Miasta na rok 2015, jeśli takowe członkowie 
Komisji mają. 
 

Kazimierz Koralewski  - członek Komisji zawnioskował o zwiększenie budŜetu  dla StraŜy 
Miejskiej  w Gdańsu o wskaźnik  inflacji  za 2013rok. 
Komisja po  krótkiej dyskusji sformułowała  i przyjęła jednogłośnie, 5 głosami za – 
następujący  wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska:  

• Wniosek  nr 52-11/13-2/2014 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego RMG wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości 
zwiększenia w budŜecie  Miasta Gdańska  na rok 2015  środków   dla StraŜy Miejskiej w 
Gdańsku o 5 %  w stosunku  do roku  bieŜącego.    

 
Jarosław Gorecki – członek Komisji zawnioskował  o zwiększenie środków na monitoring 
wizyjny. 
Komisja po  krótkiej dyskusji sformułowała  i przyjęła jednogłośnie, 5 głosami za – 
następujący  wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska:  

• Wniosek  nr 52-11/14-3/2014 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego RMG wnioskuje o rozwaŜenie  moŜliwości 

zabezpieczenia w budŜecie  Miasta Gdańska  na rok 2015 środków  na utrzymanie  i 

modernizację monitoringu wizyjnego na terenie Miasta Gdańska wraz  z zapewnieniem 

odpowiedniej ilości etatów  gwarantujących prawidłową jego obsługę.   

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji zawnioskował  o zwiększenie środków dla 
MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska, zwracając uwagę na pręŜne jej działanie 
Komisja po  krótkiej dyskusji sformułowała  i przyjęła jednogłośnie, 5 głosami za – 
następujący  wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska:  

• Wniosek  nr 52-11/15-4/2014 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego RMG wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości 

zabezpieczenia w budŜecie Miasta Gdańska na rok 2015 środków na prawidłowe 

funkcjonowanie  MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska.  

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji zawnioskował  o zwiększenie środków na 
obsługę administracyjną  jednostek pomocniczych. 
Komisja po  krótkiej dyskusji sformułowała  i przyjęła jednogłośnie, 5 głosami za – 
następujący  wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska:  

• Wniosek  nr 52-11/16-5/2014 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego RMG wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości 

zwiększenia  w budŜecie  Miasta  Gdańska na rok 2015 środków  finansowych na 

obsługę jednostek pomocniczych pod względem formalno-prawnym.  

 

 

PUNKT  6 
Sprawy bieŜące, wolne  wnioski,  korespondencja.  
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
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Oddaję głos przewodniczącemu MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska. 
 
Szymon Krawczuk – przewodniczący MłodzieŜowej RMG 
Przygotowujemy cały czas projekt statutu MłodzieŜowej Rady. Sprawa  z jego zmianą 
ciągnie  się  – raz Państwo byliście  zawaleni robotą, z kolei potem my nie mogliśmy  
przyjść na  posiedzenie Komisji. Projekt  ten po drodze ewaluował. Dzisiaj  przyszedłem 
jeszcze bez projektu, ale  chciałbym omówić jedną waŜną kwestię, zanim przedstawimy 
Państwu gotowy projekt. 
Chodzi o warunek, kiedy wygasa mandat  radnego MłodzieŜowej Rady. W drugim roku 
kadencji na majowej sesji są odwoływani wszyscy radni, którzy ukończyli szkołę 
ponadgimnazjalną.  Na dobrą sprawę zawsze wtedy odchodzi większość prezydium i 
przewodniczących komisji i tak naprawdę moŜna powiedzieć, Ŝe efektywnie kadencja 
kończy się w tym momencie, bo ta Rada za duŜo juŜ nie zrobi,  bo duŜa jej część odeszła.  
Do tej pory zapis w Statucie  był taki: mandat radnego MłodzieŜowej Rady  wygasa na 
skutek rezygnacji, ukończenia szkoły ponadgimnazjalnej, skreślenia  z listy uczniów, 
nieusprawiedliwionych nieobecności na trzech kolejnych sesjach.  
My proponujemy zapis taki: mandat radnego MłodzieŜowej Rady wygasa na skutek 
rezygnacji, ukończenia szkoły ponad gimnazjalnej z ostatnim dniem bieŜącego roku 
szkolnego, nieusprawiedliwionej nieobecności na trzech kolejnych sesjach MłodzieŜowej 

Rady, z dniem przyjęcia uchwały przez Radę w tej sprawie. 
RóŜnica jest taka, Ŝe w tej chwili, jakby ktoś skończył liceum to nie kończy kadencji 
radnego  w maju na pierwszej sesji, kiedy jest przyjmowana uchwała  w tej sprawie, tylko  
31 sierpnia z dniem końca  roku szkolnego.  
 

Jarosław Gorecki – członek Komisji 
W czasie wakacji odbywają się sesje MłodzieŜowej Rady?  
 

Szymon Krawczuk – przewodniczący MłodzieŜowej RMG 
Nie, ale kadencja Prezydium tak naprawdę trwa do wyboru nowej rady, czyli do 
października. W naszej kadencji tak naprawdę 4/5 prezydium musiałoby odejść i 
mielibyśmy powtórkę  z zeszłej kadencji. 
 

Jarosław Gorecki – członek Komisji 
Moje zdanie jest takie, Ŝe MłodzieŜowa  Rada to są uczniowie. W momencie, kiedy kończą 
edukację to w tym momencie powinni przestać być  radnymi MłodzieŜowej Rady. 
  
Szymon Krawczuk – przewodniczący MłodzieŜowej RMG 
Niestety muszę  się z Panem zgodzić. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
NaleŜałoby się  co do tego zapisu skonsultować z mecenasen i zapytać  jak to moŜna  
prawidłowo zrobić. 
 

Szymon Krawczuk – przewodniczący MłodzieŜowej RMG 
Konsultowaliśmy ten zapis z Panem Bodakowskim i powiedział, Ŝe taki zapis mógłby być,  
ale nie ręczy za to, Ŝe Komisja tego zapisu nie podwaŜy. 
 

Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
TeŜ do końca nie jesteśmy zafascynowani tym  rozwiązaniem, ale być moŜe jest  to  
najlepsze rozwiązanie z moŜliwych. Dyskutujcie na kaŜdej Radzie  na temat  Statutu. Teraz 
nie ma juŜ takiego pośpiechu. Być moŜe nowa Rada Miasta  podejmie ten temat, ale w tej 
chwili nie ma co się spieszyć. Wg mnie wtedy  będzie czas, aby pochylic się  nad tym 
tematem. 
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Szymon Krawczuk – przewodniczący MłodzieŜowej RMG 
Jest jeszcze druga opcja – zmiana zapisu, Ŝe będąc  radnym MłodzieŜowej Rady nie trzeba 
być uczniem. MłodzieŜ mieszkająca poza Gdańskiem a ucząca się w Gdańsku ma 
zdecydowanie większe prawa do swojej reprezentacji niŜ młodzieŜ mieszkająca w Gdańsku 
a ucząca się poza Gdańskiem. MłodzieŜowa Rada  to wyłącznie uczniowie szkół, a bez 
znaczenia jest miejsce  ich zamieszkania.  
Zbadaliśmy skalę tego problemu, Ŝeby twierdzić, czy warto jest  go rozwiązywać. Nie 
mamy jeszcze pełnych danych i niewiemy  jaka jest skala tego  problemu.  
 

Przeprowadzono luźną  dyskusję  nt. funkcjonowania  działań  MłodzieŜowej Rady Miasta 
Gdańska. 
 
Marcin Skwierawski – przewodniczący Komisji 
Statutu jednostek pomocniczych – aby, nie wprowadzać  zmian w statutach jednostek 
pomocniczych  w trybie 18 głosów, a na 21  dni, to chciałbym, abyśmy zapoznali się z 
wynikami konsultacji społecznych, które kończą  się z dniem dzisiejszym. 
Jak na razie jest umiarkowanie zainteresowanie.   
 

Komisja ustaliła,  Ŝe  na 1 września br. godz. 15,30  zostanie zwołane nadzwyczajne  
posiedzenie Komisji Samorządu i Ładu Publicznego w celu zapoznania się z wynikami 
konsultacji. 
 
Przewodniczący Komisji  poinformował, Ŝe  do Komisji wpłynęły pisma: 

• Ryszarda Krawczyńskiego (wpłynęło do BRMG12.06.2014r.) dotyczące nie 
przestrzegania procedur i łamanie postanowień Statutu Rady Osiedla Stogi na 29 
sesji i pisma BRMG-JP.0020.I.66.2014.PK 126370 z dnia 8 maja 2014r. 

    Decyzja Komisji: a/a. 

• Dyrektora Biura Rady Miasta Gdańska z dnia 15.07.2014r. przesyłające 
korespondencję e-mailową Zarządu Dzielnicy Kokoszki dotyczącą współpracy z 
Przewodniczącą Rady Dzielnicy Kokoszki. 
Decyzja Komisji: Komisja  wystąpi pismem  do Przewodniczących Rady i Zarządu 
Dzielnicy Kokoszki, w którym zwróci  się o przestrzeganie zapisów statutu Dzielnicy 
kokoszki, który  w załączeniu im  prześle.  

 

Nie zgłoszono więcej spraw, w związku z czym przewodniczący Komisji stwierdził 
wyczerpanie porządku  obrad  i zamknął  posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz.17,15 . 
 
 
                                                                           Przewodniczący Komisji 
                                                                        Samorządu i Ładu Publicznego 
 
                                                                               Marcin Skwierawski  
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska  
 

 


